
Referat af generalforsamlingen i Kolding Boldklub d. 19.03.2025. 

 

 

1   Valg af dirigent. 

Geo Hansen blev valgt, og han konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og dermed 
beslutningsdygtig. 

 

2   Bestyrelsens beretning. 

Formanden, Tommy Meyer, fremlagde bestyrelsens beretning. 

Generalforsamlingen mindedes de tidligere KB’ere der gik bort i 2024, bl.a. Leif ”Hudi” Højholdt og Preben 
Solgaard. 

Kunstgræsbanen vil i 2026 få ny belægning. Kommunen betaler 75% af omkostninger og KB 25%. I KB´s 
kunstgræspulje er der afsat midler til klubbens anslåede udgift.  

Omklædningsrummene 8 og 9 under tribunen har i løbet af vinteren fået en tiltrængt renovering.  

Der er i samarbejde med Velux via en af klubbens trænere, Filip Bertelsen, kommet nyt stadionur med flere 
funktioner, og det gamle ur flyttes til kunstgræsbanen til afløsning for det udslidte ur der. 

Pr. 17.03. 2025 havde klubben 585 aktive medlemmer og 53 støttemedlemmer.  

Alle trænere skal fremover tage minimum C1-trænerkursus. 

Formanden rettede en stor tak til alle de mange frivillige i klubben. Hans Iver Lindorff stoppede i 2024 efter 
mange år som kampfordeler og blev afløst af Lars ”Esso” Sørensen. KB har fra 2025 fået to 
frivillighedsansvarlige, Marianne Søborg og Marianne Johannsen, der bl.a. skal arbejde på at skaffe endnu 
flere friville kræfter. 

Af sportslige resultater blev det nævnt, at vort meget unge JS1 i 2024 desværre rykkede ned i JS2, men 
holdet har en stærk tro på en snarlig tilbagevenden til JS1 og på sigt DS. I den forbindelse blev det nævnt, at 
der er indgået et samarbejde med KIF med henblik på at tiltrække nye spillere og dermed fastholde dem i 
byen. 

DBU afviklede i 2024 flere ungdomslandskampe på vort anlæg. Spændende arrangementer, som 
bestyrelsesmedlem Michael Lundquist koordinerede. 

René og Susanne i Café Mosen fik en stor tak, og medlemmerne blev opfordret til at bruge caféen endnu 
mere. 

Til slut rettede formanden en stor tak til klubbens mange sponsorer og særligt til Pierre Ejendomme, 
Kolding.net, Fysio Danmark og Ikon. 

Beretningen blev godkendt. 

 



3   Aflæggelse af regnskab. 

Kasserer Freddy Træholt gennemgik regnskabet, der viste et solidt overskud. 

Regnskabet blev godkendt. 

 

4   Indkomne forslag. 

Der var ingen indkomne forslag. 

 

5   Valg af bestyrelse. 

Formanden var ikke på valg. 

Freddy Træholt blev genvalgt som kasserer. 

René Nikolaj Andersen, Bjarne Bentsen, Christian Olesen, Michael Lundquist, Mikkel Retsby og Morten 
Løwe Kjær Nørgaard blev alle genvagt til bestyrelsen. 

 

6   Valg af to suppleanter til bestyrelsen. 

Hans Iver Lindorff og Jan Jensen blev genvalgt. 

 

7   Valg af to revisorer og en revisorsuppleant. 

Geo Hansen og Ole Møller Hansen blev genvalgt som revisorer. 

Jens Haue blev genvalgt som revisorsuppleant. 

 

8   Eventuelt. 

Flere tog ordet for kortere bemærkninger, bl.a. rettede Anders Flaskager, klubbens ungdomsansvarlige, en 
stor tak til de mange frivillige trænere og bestyrelsen for deres store arbejde. 

 

Hans Gehlert 

 

 

 

 

 


